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/ PDeCAT i ERC van demanar ahir la dimissió de Rafel Peris, al mig de la imatge -

que la Llotja sigui viable. Durant
el debattambé hi va haver un ball
de xifres: mentre que lbposició
va afirmar que la Paeria ha trans-
ferit més de 7,3 milions d'euros a

la Llotja des del 201.0, l'equip de
govern va replicar que en aquest
període el Palau de Congressos
ha generat 53,5 milions d'euros
en impacte econòmic a la cíutat.
Per la seva banda, els grups de
Ciutadans i del PP van demanar
més transparència, però van evi-
tar les crítiques dures i van apos-
tar per fer el possible per mante-
nir oberta la Llotja.
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La polèmica gestió de la Llotja
de Lleida, que acaba d'assumir
lAjuntament després de la re-
núncia de l'empresa concessionà-
ria, va centrar el ple de la paeria

d'ahir. lJequip de govern es va
enfrontar a quatre mocions dels
grups PDeCAf, ERC-Avancem,. la
Crida-CUP ielComú i, després de
votar-se, va haver d'acceptar fer
una auditoria i un pla de viabili-
tat així com recuperar el domini i

el fitxer de dades dels usuaris del
Teatre de la Llotja.

Tant el PDeCAT com ERC van
centrar les seves crítiques so-
bre lãctual conseller delegat del
Centre de Negocis i Convencions
(CNC), Rafel Peris, al qualvan de-
manar la seva dimissió per la se-
va "incapacítat" i per no donar
explicacions. Peris, per la seva
banda, va decidir que la millor
defensa era un atac i va criticar
als que "fan política de titulars,,.
Encara que va reconèixer que la
situació és complexa, va reclamar
la col'laboració de tots els grups
perquè aportin idees que facin

CESSÉ D'HONORS
lDü ilctofits

Insten a recuperar el solar
annex a partir de I'abril
PDeCAT i Unió va incorporar a

última hora un punt en la se-
va moció perquè lAjuntament
insti el CNC a exercir la clàusu-
la per poder recuperar el solar
annex a la Llotja, on s'havien
de construir dos gratacels. Se-
gons el conveni signat al seu
dia, aquest solar podria tornar
a ser de propietat municipal si

a l'abril d'aquest any no s'ha
construit. La redacció dhquest
punt va causai un caos poques
vegades vist en el ple, ja que ni
el secretari general ni l'inter-
ventor van avalar la seva legali-
tat. Ros, que en un ple anterior
va dir que no comptava amb
poder recuperar el solar, va vo-
tar en contra.

Novo borollo enfre els
grups per l'ús del cotolo ¡

el pocte enfre el PSC iC's
La moció del PSC per impulsar l,ús
del català ide la resta de llengües
oficials en tos els àmbits de lAd-
ministració de l'Estat només ha
sumat el suport del Comú en un
dels punts tot i que aquest tam-
poc ha estat suficient per apro-
var-la. Els grups de pDeCAl, ERC i

la Crida han acusat l'equip de go-

vern de voler tapar amb aques-
ta moció la política "incendià-
ria" que porta a terme la paeria

en relació amb el català, fruit de
l'acord polític amb Ciutadans.

Una vegada més, aquest tema
va enfrontar durament els grups
nacionalistes amb Ciutadans. Ai-
xí, fa Crida-CUP va dir que la mo-

ció només volia rentar la imatge
de Ros després de pactar amb C,s
"que vol carregar-se la llengua i la
cultura catalana". ERC va dir que
al PSC "només l'interessa el cata-
là per guanyar vots" i el pDeCAT

va afegir que la política lingüísti-
ca municipal és "incendiària i re-
gressiva".

Per la seva banda, C's va de-
nunciar casos de famílies a les
quals els han negat fer en castellà
les tutories dels seus fills en una
escola del Secà de Sant pere. El

PP, en castellà, va criticar que la
llengua s'utilitzi com "una qrme
arrojadizo entre buenos y malot,.

Basses aquest trimestre
El plenari va aprovar una mo-
ció del PP per a la recuperació
del Parc de les Basses, la qual
insta la Paeria a presentar du-
rant aquest primer trimestre
del 2077 el projecte urbanístic
que defineixi els usos de l'espai,
i abans de juliol l'estudi de mo-
bilitat i el projecte d'accessos al
parc. També insta lAjuntament

a enllestir el plec de condicions
per a la concessió d'un càmping
i d'un restauran! í a fixar un ca-
lendari plurianual i consignar en
cada pressupost una partida per
a la seva execució. per contra,
no va prosperar la moció de C,s
per tal'que la Paeria sol.licités la
destitució del president de la Fe-
deració Catalana de Municipis .

Compromís per tirar
endavant el projecte de les


